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Abstract (en)
The cable lines (1) forming the stay cable, mounted so as to be able to work and to be dismantled independently of one another, each consist of an
assembly of parallel or twisted steel wires, surrounded by a sheath (3) in polyethylene, polyamide or a corrosion-resistant metal, with interposition
of a filling material, such as an epoxy-type resinous pitch, or a wax. The ends of the cable lines (1), stripped of their sheaths (3) for their individual
anchoring on a perforated block (6) are embedded in a protective grease. The grease chamber (A), formed by a sleeve (7) connected to the
anchoring block (6), is closed by a stuffing-box seal (8) traversed by the cable lines (1), which are sheathed again, and comprising an outer plate
(82) which, controlled by clamping rods (10) which can be actuated from outside the anchoring block (6), presses an elastomer cushion (83) against
an inner plate (81) bearing on spacer rings (11) arranged in the chamber (A). <IMAGE>

Abstract (fr)
Les brins (1) composant le hauban, montés de façon à pouvoir travailler et être démontés indépendamment les uns des autres, sont constitués
chacun par un ensemble de fils en acier, parallèles ou torsadés, entouré d'une gaine (3) en polyéthylène, polyamide ou un métal résistant à la
corrosion, avec interposition d'un matériau de remplissage, tel qu'un brai résineux type époxy, ou une cire. Les extrémités des brins (1), dégarnies
de leurs gaines (3) pour leur ancrage individuel sur un bloc perforé 6), sont noyées dans une graisse protectrice. La chambre à graisse (A), formée
par un manchon (7) raccordé au bloc d'ancrage (6), est fermée par un obturateur presse-étoupe (8) traversé par les brins (1) encore gainés et
comportant une plaque extérieure (82) qui, commandée par des tiges de serrage (10) actionnables depuis l'extérieur du bloc d'ancrage (6), presse
un coussin élastomère (83) contre une plaque intérieure (81) en appui sur des bagues entretoises (11) arrangées dans la chambre (A).
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